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Generalforsamling i SK1968 
22-05-23 
 
 
1. Valg af dirigent: Thomas Vestergård valgtes til dirigent. Han konstaterede, at generalforsamlingen er 
lovligt indvarslet og beslutningsdygtig med ca. 25 fremmødte medlemmer og gav herefter ordet til 
formanden.  

___________________________________________________________________________ 

2. Formandens beretning: 
 

Formandens beretning – Generalforsamling i SK1968 
22. maj 2023 

 
 
Hej med jer og velkommen @l årets generalforsamling i SK68! Jeg vil prøve at fortælle lidt om, hvad er sket 
her i klubben i løbet af 22-23-sæsonen – ja, egentlig bare give en generel status på, hvordan det går og 
foregår i SK68. 
 
Men jeg vil gerne starte med at sige tak @l bestyrelsen: For et godt samarbejde og for al jeres hjælp. Der er 
gået et helt år, siden jeg blev valgt som formand. Jeg havde meget minimale erfaringer med 
bestyrelsesarbejde og oven i haPen kendte jeg næsten intet @l skakmiljøet: På det @dspunkt havde jeg kun 
været medlem af SK68 og DSU i noget, der minder om et lille år. Egentlig vildt, at jeg blev valgt! På trods af 
det synes jeg egentlig, at vi har fået det @l at køre rundt – så tak for samarbejdet i år, det har været en 
fornøjelse! 
 
En særlig tak skal også gå @l Kim, som jo ikke modtager genvalg i dag. Han har gjort en kæmpe indsats på 
kassererposten – både i år, men også de sidste mange år! Lad os give ham en hånd! 
 
Året, der gik: Klubben og arrangementer/samarbejder 
 
Vi er nu 107 medlemmer: Vi er den, så vidt jeg ved, næststørste klub i Danmark (eYer ØBRO). Der er masser 
af liv i klubben med nye ansigter nærmest hver mandag – både @l undervisning og eYerfølgende lyn/hygge. 
Det er bare skønt! Så vidt jeg kan vurdere, har antallet af deltagere @l undervisningen fra 18-19 været støt 
s@gende det sidste år – det har vi uden tvivl især Pelle og Lars at takke for! 
 
Hvad er der så sket i år? Der er sket en hel masse. Jeg vil prøve at holde det lidt kort, men her kommer en 
gennemgang af sæsonen 22-23: 
 

- Sommerfest i august (ca. 30 deltagere) 
- Danmarks Største Fredagsbar og Idrætsdag d. 9. september – stor succes! 
- I eYeråret: 

o Introturnering 
o Flø-turnering 
o Juleafslutning med nisselyn 
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- I foråret: 
o Lynturneringer for ”Max. 1200” 
o Klubturnering (32 deltagere) 
o Aarhusmesterskab (Arrangeret af et uformelle samarbejde mellem SK68, Nordre, Skolerne 

og Viby. SK68 vandt 7 af 11 grupper – og Jens Ramsdal blev Aarhusmester med 3,5/5!) 
o Nordres bededagsturnering (SK68-holdene Yalla og Overløberne vandt hhv. ”Under 2050” 

og ”Under 1800”-grupperne. Pelle Bank med 19/21 og Lars Hansen med fuld plade tog sig 
af brætpræmierne på hhv. 1. og 2. bræt) 

o Klubmesterskabet i lynskak (Pelle slog Mar@n i et armageddon-par@ og tog @tlen som 
klubmester i lyn!). 

 
 
Resultater 
 
Holdskak 
 

- I Skakligaen endte 1. holdet som nr. 8/10 med 32 brætpoint (9 runder). De bliver dermed i 
Skakligaen. 

- I 1. division, gruppe 2, endte 2. holdet som nr. 7/8 med 23 brætpoint (7 runder) og rykker derfor 
desværre ned. 

- I hovedkredsturneringen (7 runder) deltog vi med fire hold: 
o SK1968 3 vandt gruppe 1 med 26,5 brætpoint. 
o SK1968 4 vandt gruppe 2 med 25,5 brætpoint. 
o SK1968 5 endte som nr. 4/6 i gruppe 3 med 18 brætpoint. 
o SK1968 6 vandt gruppe 3 med 25 brætpoint. 

§ Vores klub formåede altså at vinde alle grupper i hovedkredsturneringen, som vi 
s@llede op i! 

 
Introturnering 
 
1. plads: Mar@n MaPhiesen med 7,5/9. 
2. plads: Delt mellem Jesper Mørch Lauridsen og Lars Rene Andersen med 7/9. 

 
FLØ-turnering 
 

1. plads: Leif Møller med 12,5/14. 
2. plads: Poul Rewitz med 11/14. 
3. plads: Delt mellem Søren Holst Nielsen og John Mortensen med 10/14. 

 
Klubturnering 
 
Basis 3: Vundet af Chris@an Sejersen med 7/7. 
Basis 2: Vundet af Jonas Bek Knudsen med 7/7. 
Basis 1: Delt 1. plads med 5,5/7: Joen Lesner og Nenad Kikanovic. 
Mester: Vundet af David Girsvaldas med 5/7. 
 
Til sidst vil jeg bare sige tak for et super fedt skak-år! Jeg glæder mig allerede @l det næste. Jeg er sikker på, 
at det bliver mindst lige så godt! 
 



 3 

Noah Paludan 
Formand for Skakklubben af 1968 

_______________________________________________________________________________________ 
 

3. Kassererens beretning: Kim Hansen gennemgår regnskabet, som bliver godkendt.  
Spørgsmål fra Poul Rewitz: ”Vil lokaleleje stige?” – ”Indtil videre har vi ikke hørt noget videre, om nogen 
stigning.” 
 

4. Kontingentfastsættelse: Bestyrelsens oprindelige forslag var uændret kontingent. Efter udsendelse 
af dagsorden, blev bestyrelsen opmærksom på, at DSU har vedtaget en kontingentstigning på 60 
kr/årligt.  
Bestyrelsen mener vi bør følge DSUs stigning og kasserer Kim Hansen forslår derfor 3 muligheder: 
a) A medlemmer og pensionister stiger årligt med 100kr, resten med 60kr.  
b) alle stiger med årligt 60kr 
c) kontingent uændret 
På dirigentens opfordring, stemte vi om det mest vidtgående forslag først, nemlig a). Dette blev 
vedtaget med 14 stemmer. 
 

5. Klubturnering: Turneringsleder Mar@n MaPhiesen gennemgik klubturneringens resultater. Ny 
klubmester er det nye medlem David Girsvaldas.  
 

6. Indkomne forslag: Ingen nye forslag. 

 7.  Scoringspræmier mv. 
 
Følgende (ikke alle var mødt frem) stod til at modtage en god øl for et resultat eller en anden indsats:  
 
Undervisning: Pelle Bank og Lars Hansen 
Holdledere: Lars Hansen, Steffen Cordes, Søren Holst Nielsen, Marcus Holm, John Hørup, Kasper Skov-
Nielsen 
Introturneringen: Martin Matthiesen 
Fløturneringen: Leif Møller 
Klubmesterskabet: David Girsvaldas 
Lynmesterskabet: Pelle Bank 
Dirigent: Thomas Vestergård 
Kasserer: Kim Hansen for veloverstået indsats i bestyrelsen (to øl) 
Revisor: Allan Bangsbro 
Årets spiller: Vinderen blev Jens Ramsdal og nummer to blev Asger Justesen. 
 
På aftenen blev følgende nomineret til årets spiller: 
Jesper Lauridsen - et stærkt skakår med stabil ratingfremgang 
Jens Ramsdal - Århusmester, stærke resultater i sæsonen, nærmer sig 2400 i rating 
Asger Justesen - vundet 4-500 ratingpoint i sæsonen og har spillet sig over 1900 
Noah Paludan - i stor fremgang 
 
8. Søren Holst Nielsen (ikke til stede på aftenen) stiller op til bestyrelsen og valgtes med applaus.  
Lars Hansen og Pelle Bank valgtes som suppleanter.  
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9. Valg til andre tillidshverv 
a. Revisor og revisorsuppleant: 

Allan Bangsbo er blevet valgt som revisorsuppleant. 
Christian Korsgård er i første omgang valgt, han skal lige bekræfte. Hvis han ikke ønsker, så må 
bestyrelsen tage et nyt valg.  

b. b. Turneringskomité (3 medlemmer): 
Pelle Bang, John Mortensen, Steffen Cordez.  
 

10. Evt. 
Poul Erik Flarup spurgte om den næste fejring af klubben bliver i år (55år) eller om vi har tænkt os at vente 
til 60-års jubilæet om 5 år?  
Steffen Cordes oplyste, at han har planer om at arrangere senior DM i vinterferien 2024. Han håber på stor 
opbakning fra klubbens medlemmer til at give en hånd med til arrangementet. 
Jens Ramsdal fortalte om muligheden for at søge penge i 6. hovedkreds til åbne arrangementer og 
opfordrer medlemmerne til at komme med en god idé. 
Jesper Lauridsen spurgte om muligheden for at få økonomisk støtte til træning af 1. holdet? 
Thomas Vestergård foreslår at vi spiller skak i Mølleparken i løbet af sommeren. 
Kim Hansen opfordrede alle der ikke har kontingentet på PBS til at få det gjort, for at lette arbejdet for den 
nye kasserer.  
 
Tradition tro sluttede generalforsamlingen med et trefoldigt leve for klubben.  

 
 

 


